

Labelling Requirements for the Host device

The host device shall be properly labelled to identify the modules within the host device. The certification label of the module shall be clearly visible at all times when installed in the host device, otherwise the host device must be labelled to display the FCC ID and IC of the module, preceded by the words "Contains transmitter module", or the word "Contains", or similar wording expressing the same meaning, as follows:

LIFEPAK 35

Contains FCC ID: CZO23LP35

Contains IC: 1449A-23LP35

L'appareil hôte doit être étiqueté comme il faut pour permettre l'identification des modules qui s'y trouvent. L'étiquette de certification du module donné doit être posée sur l'appareil hôte à un endroit bien en vue en tout temps. En l'absence d'étiquette, l'appareil hôte doit porter une étiquette donnant le FCC ID et le IC du module, précédé des mots « Contient un module d'émission », du mot « Contient » ou d'une formulation similaire exprimant le même sens, comme suit:

LIFEPAK 35

Contains FCC ID: CZO23LP35

Contains IC: 1449A-23LP35

CAN ICES-3 (B) / NMB-3 (B)

This Class B digital apparatus complies with Canadian ICES-003.

Cet appareil numérique de classe B est conforme à la norme canadienne ICES-003.

Emergency Care

11811 Willows Road NE, Redmond, WA 98052 USA | P +1 425 867 4000 | Toll-free +1 800 442 1142 | [stryker.com](https://www.stryker.com)